

Title (en)

METHODS AND DEVICES FOR CONNECTING SNOODS TO A FISHING LINE AND FOR REELING IN OR UNWINDING SAID LINE.

Title (de)

VERFAHREN UND GERÄTE, UM EIN VORFACH MIT EINER LANGLEINE ZU VERBINDELN, UND ZUM EINHOLEN UND AUSLEGEN DIESER LANGLEINE.

Title (fr)

Procédés et dispositifs pour relier des avançons à une ligne de pêche et pour haler ou dévider ladite ligne.

Publication

**EP 0281587 A1 19880914 (FR)**

Application

**EP 87905622 A 19870828**

Priority

FR 8612897 A 19860912

Abstract (en)

[origin: WO8801832A1] A device according to the invention comprises a work-table (7) arranged longitudinally on a boat. The top of the table (7) receives movable units (11) for storing snoods (2), each movable unit comprises a rail (15) along which the hooks (3) may slide and a tubular guide (14) parallel to said rail (15) outside or inside which may slide staples (4) configured like double loops and connecting the snoods (2) to the main line (1). The work-table (7) carries at the rear part thereof a device (13) for fixing automatically the baits to the hooks (3).

Abstract (fr)

Procédés et dispositifs pour relier des avançons à une ligne de pêche et pour haler ou dévider ladite ligne. Un dispositif selon l'invention comporte une table de travail (7) disposée longitudinalement sur un bateau. Le dessus de la table (7) reçoit des unités mobiles (11) de rangement des avançons (2) qui comportent chacune un rail (15) le long duquel glissent les hameçons (5) et un guidage tubulaire (14) parallèle audit rail à l'extérieur ou à l'intérieur duquel coulissent des agrafes (4) en forme de double boucle qui relient les avançons (2) à la ligne maîtresse (1). La table de travail (7) porte à l'arrière un dispositif (13) de fixation automatique des appâts sur les hameçons (3).

IPC 1-7

**A01K 79/00; A01K 91/04**

IPC 8 full level

**A01K 91/04** (2006.01); **A01K 91/18** (2006.01)

CPC (source: EP KR US)

**A01K 91/02** (2013.01 - KR); **A01K 91/04** (2013.01 - EP US); **A01K 91/18** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8801832A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8801832 A1 19880324**; AU 7870587 A 19880407; EP 0281587 A1 19880914; ES 2005289 A6 19890301; FR 2603772 A1 19880318;  
FR 2603772 B1 19881223; JP H01501197 A 19890427; KR 880701522 A 19881103; MA 21055 A1 19880401; OA 08844 A 19890331;  
PT 85685 A 19881014; US 4825585 A 19890502

DOCDB simple family (application)

**FR 8700334 W 19870828**; AU 7870587 A 19870828; EP 87905622 A 19870828; ES 8702553 A 19870903; FR 8612897 A 19860912;  
JP 50515287 A 19870828; KR 880700523 A 19880511; MA 21295 A 19870903; OA 59348 A 19880510; PT 8568587 A 19870911;  
US 18752188 A 19880413